
 
Interpellation till Anita Mattsson avseende utbyte av 
gatubelysning till LED 
 
I april 2020 lämnade Sverigedemokraterna in en motion om att byta ut 
gatubelysningen till LED enligt Varbergs-modellen. Motionen besvarades i 
september 2021 (16 månader senare). Enligt svaret så har Tyresö kommun ca 
10 000 ljuskällor och ca 100 byts ut per år. Det betyder att det kan komma att ta 
närmare hundra år att byta ut samtliga till LED. Vi fick även svaret att med elpriset 
som var 2020, samt några andra faktorer, skulle det ta ca 9 år att uppnå ”break-
even” om man genomför bytet på en gång. Nu har det gått några år och mycket 
har hänt sedan dess. 
 
Mina frågor till Anita Mattsson är:  
 

• Med samma basuppgifter som vid svaret på motionen, men med hänsyn till 
nuvarande och överskådningsbara elkostnader, hur ändras prognosen 
beträffande ett snabbt utbyte av belysning till LED i närtid? 
 

• Nu när elkostnader och andra förutsättningar sannolikts ändrats, kommer 
styret ändra i vilken takt och utsträckning kommunen kommer byta till LED? 
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